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Ang markbränder

I Stockholm har det varit ett mycket stort antal markbränder, i en omfattning Räddningstjänsten 
tidigare aldrig sett, de senaste dagarna. Ovanligt stora mängder ludd som kommer från aspfrön 
och som är mycket lättantändligt har bidragit.
 Var och en av dessa bränder kräver kanske inte så stora insatser men de måste naturligtvis 
snabbt åtgärdas innan de sprider sig. Räddningstjänsten har uttryck oro för att, p g a antalet 
småbränder, inte ha resurser att samtidigt klara en större brand eller räddningsinsats. Många av 
dessa markbränder har drabbat innerstaden.
Vi vet tyvärr att många ungdomar bidrar till markbränderna genom att anlägga eld och dessutom 
filma detta och lägga upp på sociala medier. Det är naturligtvis fullständigt oacceptabelt - men 
också extremt farligt. 
En viktig uppmaning till alla föräldrar och vuxna i hela Stockholm är att på allvar prata med sina 
ungdomar och barn om risken med att leka med elden. Prata och håll koll på vad barnen gör! 
Från stadsdelens sida bör fältassistenter och andra som kommer i kontakt med ungdomar 
uppmärksamma problemet.


